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وزیر کشور: 

دولت در تلاش است تا موضوع کم آبی را به خوبی مدیریت کند

با ابلاغ وزیر کشور صورت گرفت؛

ایجاد قرارگاه عملیاتی توسعه و تامین ناوگان شهری و روستایی 

یکشنبه 7 آذر 22،1٤00 ربیع الثانی 1٤٤3 ،28 نوامبر 2021، شماره 3860، صفحه سیاسی

ســرویس سیاســی- وزیر امور 
اقتصــادی و دارایی گفت: برای شــتاب 
بخشیدن به روند توسعه اقتصادی، دولت 
مصمم اســت تا سیاست های اختلال زا 
مانند ارز ترجیحی را از نظام اقتصادی کنار 

بگذارد.
سیداحســان خاندوزی در جلســه 
شــورای گفت و گــوی دولت و بخش 
خصوصی در سالن اجتماعات استانداری 
گلستان افزود: ارزیابی دولت از روند سه و 
نیم ساله اختصاص ارزهای ۴۲۰۰ تومانی 
به بخش های مختلف کشــور نشــان از انحراف شدید این بخش داشت و دولت 

تصمیم گرفت تا ارز ۴۲۰۰ تومانی را از میدان اقتصاد حذف کند.
وی تصریح کرد: برخی سیاست های اختلال زا علاوه بر آن که پیامدهای منفی 
پرشماری در رونق تولید بر جای می گذارد موجب کسری بودجه عمومی کشور 
هم می شوند. وی با اشاره به عزم جدی دولت برای اصلاح اختصاص ارز ترجیحی 
خاطرنشان کرد: تلاش می شود روند اجرای این اصلاحات و حذف آن در کشور به 

نحوی پیاده سازی شود که به شوک اقتصادی در جامعه منجر نشود
وزیر امور اقتصادی و دارایی یادآور شد: فارغ از حذف سیاست های اختلال 
زا،  باید متغیرهای اقتصادی تعیین تکلیف شــوند تا تکلیف ســرمایه گذاران در 
بخش های مختلف صادرات و واردات مشخص شود. خاندوزی با اشاره به تعداد 
زیاد پروژه های نیمه تمام در کشور تصریح کرد: اگر در روند اختصاص اعتبار به 
پروژه های نیمه تمام به شــکل فعلی ادامه یابد برای اتمام این پروژه ها  ۲۷ ســال 

زمان نیاز داریم.
به گفته وی دولت برای اتمام این پروژه ها به کسب منابع درآمدی نوین نیازمند 
اســت. وزیر امور اقتصادی و دارایی ادامه داد: باید نســبت به ورود جدی شرکای 
خارجی،  تامین روش های جدید فاینانس بدون اتکا به بودجه دولت و استفاده از 
ظرفیت صندوق پروژه های بازار ســرمایه توجه تا برخی از کمبود های اعتباری 
جبران شود.خاندوزی گفت دولت سیزدهم مصمم است تا بستر را برای ورود همه 
فعالان و علاقمندان در حوزه سرمایه گذاری تسهیل کند تا سرمایه گذاران با حداقل 

زمان ممکن و راحت ترین شرایط وارد بازار کسب و کار و تولید شوند.
وی اضافه کرد: علاوه بر تســهیل برای ورود سرمایه گذاران در نظر داریم به 
واحدهای پیشران اقتصادی مشوق های خاص اعطا کنیم و یکی از مسائلی که باید به 
آن توجه ویژه شود مقوله پنجره واحد است که نیازمند آن است که با حذف مسائل 

بروکراسی)کاغذبازی( و فرساینده و فسادآفرین کنار گذاشته شود.
وزیــر امور اقتصادی و دارایی ادامه داد دولت در تلاش اســت تا از ظرفیت 
کشورهای اوراسیا استفاده کند موضوعی که تا کنون بلااستفاده مانده بود موضوع 

گشایش های زیادی برای جمهوری اسلامی ایران رقم خواهد زد

سرویس سیاســی- فعال سیاسی 
اصلاح طلب گفت: مک های موضعی به 
یک کارخانه یا صحبت با چند »گوسفند 
دار« گرچه خوب اســت اما به درد کشور 
نمی خورد چون مســائل اصلی مملکت 

مغفول مانده است. 
اظهارنظــر سیاســیون و تجمعات 
مردمی حکایت از یک موضوع دارد و آن 
اینکه دوره ماه عســل دولت سیدابراهیم 
رئیسی تمام شد. هم اکنون طوری درباره 
دولت ســیزدهم قضاوت می شــود که 

گویی در ماه های پایانی مسئولیت را سپری می کند.
مصطفی هاشمی طبا درباره چرایی زود به پایان رسیدن دوره ماه عسل دولت 
سیزدهم گفت: البته من نمی دانم دوره ماه عسل دولت تمام شده یا خیر ولی به 
نظرم مشکل این است که اولویت های کشور رعایت نمی شود. اولا باید توانایی 

ها سنجیده و در ثانی کارها اولویت بندی شوند.
وی افزود: اولویت نخست مسئله حفظ کشور است، حالا چشمه هایی از 
این مســئله را در خوزســتان، اصفهان و چهارمحال و بختیاری دیدیم. مثل یک 
ساختمانی است که فونداسیونش از بین برود، باید این فونداسیون تجدید شود 
وگرنه ساختمان روی سر ساکنانش خراب می شود. این فعال سیاسی اظهار کرد: 
مجلس به مسائل حاشیه ای مثل طرح صیانت و طرح سگ وگربه می پردازد، یعنی 
اصلا نمی داند مسائل کشور چیست، درست است کسانی که امروز در مجلس 
هستند به قول معروف نماینده اقلیت هستند اما باید درکی از مسائل اصلی کشور 
داشته باشند و این مسائل را مطرح کنند. وی ادامه داد: دولت مسائل اصلی کشور 
را فراموش کند در برابر توفانی که می آید خیلی خیلی زود می شکند. کمک های 
موضعی به یک کارخانه یا صحبت با چند »گوسفند دار« گرچه خوب است اما 
به درد کشور نمی خورد چون مسائل اصلی مملکت مغفول مانده است. هاشمی 
طبا گفت: هنوز دیر نشــده است، گفتمان دولت باید عوض شود، دولت ها می 
آیند و می روند اما مهم آن است که مملکت نباید برود. گفتمان دولت اگر عوض 
شــود هم دولت توانمند می شــود، هم مردم می فهمند و هم مملکت حفظ می 

شود. این موضوعی است که باید مورد توجه قرار گیرد.

سرویس سیاسی- رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی گفت: 
بیش از یک میلیون و ۳۰۰ هزار نفر در کشور از مزایای بیمه بیکاری استفاده می کنند 
که تدابیر ویژه ای در این راستا به منظور حمایت از این قشر اندیشیده می شود.»علی 
بابایی کارنامی در جریان ســفر به اراک افزود:هفت میلیون ایرانی اکنون از مزایا و 
خدمات هیچ نهاد بیمه گری برخوردار نیستند و چتر پوشش بیمه ندارند و به همین 
علت بحث »بیمه فراگیر« در مجلس شــورای اسلامی در دست پیگیری است.وی 
بیان کرد: برنامه ای در مجلس شورای اسلامی به منظور اصلاح قانون تعیین حقوق 
و دســتمزد کارگران مطرح نیست و روال کار همانند سابق است. رئیس فراکسیون 
کارگری مجلس شــورای اسلامی توضیح داد: شرایط کنونی در حقوق و دستمزد 
به طور کامل منافع کارگران را تامین نمی کند و امید می رود که دولت و مجلس شورای 
اسلامی به واسطه تعامل و هم افزایی تنگاتنگ بتوانند گام موثری را در راستای بهبود 
وضعیت کارگران بردارند و فراکسیون کارگری خانه ملت از هر گونه پیشنهادبرای 
بهبود وضعیت کارگران اســتقبال می کند.بابایی کارنامی تاکید کرد: در مقوله قانون 
و ۲۰۳ ماده و تبصره آن مســایلی اســت که این ظرفیت به طور کامل به نفع کارگران 
مدیریت نشده و  برخی از مفاد و آئین نامه این قانون در کشور هنوز ابلاغ نشده است.
نماینده مردم ساری در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: سال ۶۷ قانونی 
در مجلس شورای اسلامی تصویب شدکه بر اساس ماده ۷ قانون کار وزارت کار در 
هر شغلی که مستمر است تکلیف دارد آئین نامه اجرایی مشاغل با فعالیت مستمر  
را در اســرع وقت ابلاغ کنند اما، از گذشــت بیش از ۲۰ سال این مهم هنوز اجرایی 

نشده است.

وزیر اقتصاد:

سیاست های اختلال زا در نظام 
اقتصادی کشور حذف می شود

مصطفی هاشمی طبا:

مجلس اولویت ها را نمی داند 

رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی:

یک میلیون و ۳۰۰ هزار نفر در 
کشور از مزایای بیمه بیکاری 

بهره مند هستند

محور کار دولت در پیشنهاد بودجه ۱۴۰۱ 
براساس عدالت است

ســرویس سیاسی- ســیدابراهیم رئیسی  در  
نشست با مجامع استانی نمایندگان مجلس شورای 
اســلامی در دیدار نمایندگان اســتان های گیلان، 
مازندران و گلســتان به دغدغه های مردم سه استان 
شــمالی کشور اشــاره کرد و دامه داد که حتماً برای 
رفع مشکلات استان های گلستان، مازندران و گیلان 
راهکارهایــی کوتاه مدت و میان مدت دنبال خواهد 

شد.
رییس جمهوری لایحه بودجه را مهمترین سند 
مالی کشــور در ســال عنوان کرد و به مراحل نهایی 
تدوین آن برای ســال ۱۴۰۱ پرداخت و توضیح داد 
که  این سند مالی طی چند روز آینده، تقدیم مجلس 
شورای اسلامی خواهد شد که در آن اصلاح ساختار 
بودجه که مورد تأکید، رهبر معظم انقلاب بوده، مورد 

توجه قرار گرفته است.
رییس جمهوری یادآورشد که رشد اقتصادی، 
افزایــش تولید، افزایــش اشــتغال و فقرزدایی از 

ویژگی های مهم این لایحه است. 
دکتر رئیسی بر متحول شدن نظام بودجه نویسی 
در کشور در لایحه بودجه ۱۴۰۱ تاکید کرد و افزود: 
در این لایحه ســاختار بودجه به گونه ای تنظیم شده 
اســت که نقش اســتان ها و اختیارات اســتانداران 
روشن تر خواهد شد. ســهم قابل توجهی به لحاظ 
خلــق ثروت برای وزارتخانه ها و اســتان ها در نظر 

گرفته شده است.
رییس جمهوری به عدالــت توزیعی در نظام 
بودجه ریزی کشــور اشاره کرد و ادامه داد که ما باید 
براساس سند آمایش سرزمینی حرکت کنیم و سازمان 
برنامه و بودجه نیز بر همین اســاس در حال عادلانه 

کردن ساختارهای بودجه ریزی در کشور است.
رئیســی با یادآوری اینکه محور کار دولت در 
بودجه براســاس عدالت خواهد بــود، توضیح داد 
که نظام صحیح و عادلانــه اختصاص بودجه ها در 
بخش های محتلف کشــور و به تناسب ظرفیت ها و 

نیازها مشــکلات اقتصادی کشور را به سمتی پیش 
خواهد برد که فقر مطلق ریشــه کن شــود. رییس 
جمهوری همچنین به درخواست تشکیل کارگروه 
بــرای رفع موانــع تولید و صــادرات محصولات 
کشاورزی در ۳ استان حاشیه دریای خزر اشاره کرد 
و گفت که تشــکیل کارگروه های مطرح شده در هر 
اســتان و حتی به صورت مشترک بسیار مهم و لازم 
اســت و استانداران هر سه استان اقدام نمایند. دکتر 
رئیسی در مورد مشکل پسماند در استان های شمالی 
نیز افزود که  لازم اســت برای رفع مشکل پسماندها 
مدیریت مستقلی ایجاد گردد که همه مسایل مرتبط 

با پسماند را بررسی و دنبال کند. 
رئیس جمهوری با مهم دانســتن نقش صنعت 
گردشــگری در رونق اقتصادی کشور بویژه مناطق 
شــمالی با توجه به جاذبه های طبیعی این استان ها، 
گفت: در بســیاری از موارد به دلیل اینکه درســت 
از نعمت های الهی اســتفاده نمی شود این نعمت ها 

تبدیل به نقمت می شود. 
رئیســی همچنین یکی از راه های حل کسری 
بودجه را مولدســازی یا فــروش دارایی های مازاد 
دولت دانست و از وزیران و مدیران دولتی خواست 
با جدیت و تلاش مستمر در این زمینه عمل کنند. بر 
اساس این گزارش ،  نمایندگان استان های گلستان، 
گیلان و مازندران همچنین پیش از ســخنان رییس 
جمهوری هر یک جداگانه با اشــاره به ظرفیت های 
و توانمندی های اســتان های یاد شده، دغدغه های 
خود را در زمینه مشکلات معیشتی، کم آبی، اشتغال، 
زیســت محیطی و ضرورت اجرای عدالت در نظام 

پرداخت مطرح کردند.
اســتفاده از ظرفیت های اقتصادی روستاها و 
ایجاد فرصت های مناســب بــرای حمایت از منابع 
طبیعی و کشاورزی از دیگر نکاتی بود که نمایندگان 

در این جلسه به آنها اشاره کردند.

احمد  سیاســی-  ســرویس 
وحیــدی در آیین معارفه اســتاندار 
جدیــد چهارمحال و بختیاری افزود: 
مشــکل کم آبی یک مشــکل عمومی 
است و همه اســتان های کشور با آن 
روبرو هستند که در ابتدا باید دعا کرد 
تا نزولات جوی شــکل گیرد و سپس 
مردم، صبــوری و همراهی کنند تا با 
تدبیر مســوولان این مشکل برطرف 

شود.
وی ادامــه داد: بایــد مراقب و 
هوشیار باشــیم که دشمن در مشکل 
کم آبی کشــور میدان داری نکند چرا 
که دســتگاه های معاند تلاش دارند تا 

بین مردم اســتان های کشور اختلاف 
ایجاد کنند و القا کنند که مردم استانها 
با یکدیگر مشکل دارند اما نباید چنین 

اجازه ای به دشمن داد.
وزیر کشــور با بیان اینکه مساله 
کم آبی یک مشــکل بزرگ در کشور 
است، اظهار داشت: باید در این رابطه 
تدبیر شود و با رعایت عدالت و تامین 
نیازهای مردم و با اولویت شــرب در 

این خصوص عمل کرد.
وحیدی افزود: دشــمن با ایران 
و مردم کشــور دشمنی دارند و از هر 
فرصتی برای ضربه زدن اســتفاده می 
کند، یــک روز پمپ بنزین ها را هک 

می کند و روز دیگر شرکت هواپیمایی 
را هک می کند، از همین رو نباید اجازه 

هیچ سواستفاده ای به دشمن داد.
وی در ادامه با اشاره به مشکلات 
اقتصادی استان چهارمحال و بختیاری 
از جملــه نرخ بالای بیــکاری، اظهار 
داشت: نیازمند تدوین الگوی حضور 
همه جانبه مردم در اقتصاد هستیم چرا 
کــه همانطور که مردم در سیاســت، 
فرهنگ، دفاع و امنیت وارد شــدند و 
همه مســائل را رفع کردند، در اقتصاد 

نیز باید آنها را وارد میدان کرد.
وزیــر کشــور ادامــه داد: باید 
خلاقیت های مردمی را شــکوفا کنیم 
چرا کــه عقیــده داریم هنــر اصلی 
دولت ها این اســت که با وارد کردن 
مردم به میدان، مشکلات اقتصادی را 
برطرف کنند. وحیدی به فعالیت های 
انجام شــده در دولت در ماه های اخیر 
اشــاره کرد و گفت: دولت تلاش کرد 
تا مســاله کرونا را به خوبی مدیریت 
کند و در همین راســتا با اجرای طرح 
واکسیناســیون در حــال حاضر در 
شرایط به نسبت خوبی قرار داریم و در 
حالی که برخی افراد)سلبریتی ها( در 
دورانی واکسن کرونا مطالبه می کردند 

و عنوان می کردند باید ســر تعظیم در 
برابــر آمریکا فرود آوریم و واکســن 
بگیریم، اما اکنون که واکسیناســیون 
در کشــور اجرا شده است، خبری از 

آنها نیست.
وی ادامه داد: همچنین دولت در 
موضوع ســیمان، فولاد و تامین سایر 
اقلام موفقیت هایی داشــته اســت و 
تنظیم بازار را مرتب پیگیر اســت تا به 
نقطه مطلوبی برســد. وحیدی با بیان 
اینکه مسیر محکم و پر امیدی در ادامه 
پیش رو داریم، اظهار داشــت: امروز 
دیگر کســی نمی گوید حل مســائل 
اقتصــادی با آمریکا اســت و حالا در 
مذاکرات اگر بر خواســته های برحق 
ملــت ایران تن دادند و خباثت را کنار 
گذاشــتند، مذاکره به نتیجه می رسد و 
اگر نخواستند ملت ایران مسیر پرامید 

و روشنی در پیش دارد. 
وزیــر کشــور همچنیــن بــا 
گرامیداشــت هفته بســیج به بیانات 
امــام راحــل و مقام معظــم رهبری 
در خصــوص اهمیــت و جایــگاه 
بســیج پرداخــت و خاطــر نشــان 
 کــرد: همــه ملــت ایران بســیجی 

هستند.

وزیر  سیاســی-  ســرویس 
کشــور در نامه ای به ســتاد وزارت 
کشور، ســازمان ها و استانداری ها و 
شــهرداری ها و دهیاری های سراسر 
کشــور ســاختار و ماموریت هــای 
قــرارگاه عملیاتی توســعه و تامین 
ناوگان و تجهیزات مدیریت شهری 

و روستایی را ابلاغ کرد.
در نامه احمد وحیدی با اشــاره 
به ضرورت جبران عقب ماندگی های 
چند ساله در حوزه ناوگان و تجهیزات 
مدیریت شهری و روستایی کشور که 
مســتلزم مجموعه اقداماتی جهادی، 

هوشــمندانه و بن بست شکن است، 
ایجــاد ســاز و کاری مفهومی تحت 
عنوان "قرارگاه عملیاتی توســعه و 
تامین نــاوگان و تجهیزات مدیریت 
شهری و روســتایی کشور" را ابلاغ 

و اعلام کرد
وی ادامه داد: مسئولیت قرارگاه 
با شــخص اینجانب بوده که متعاقباً 
قائم مقام معرفی شده در آن قرارگاه، 
بعنوان جانشــین وزیر در حوزه های 
تأمین نــاوگان و تجهیزات مدیریت 
شــهری و روستایی اقدامات اجرایی 

خود را آغاز خواهد کرد.

وزیر کشور اظهار کرد: معاونت 
عمــران و توســعه امور شــهری و 
روســتایی و نیز سازمان شهرداری ها 
و دهیاری های کشور به عنوان ارکان 
این قــرارگاه ضمن انجــام امورات 
جاری، کلیــه اقدامــات و برنامه ها 
و تخصیــص منابــع و امکانات و ... 
خود در حوزه وظایف کارگروه های 
مندرج در ساز و کار ابلاغی پیوست 
 را با هماهنگی قرارگاه انجام خواهند 

داد.
طبــق ابلاغیــه وزیر کشــور، 
معاونت های توسعه مدیریت و منابع 
و نیــز هماهنگی امــور اقتصادی و 
توسعه منطقه ای وزارت متبوع تدوین 
برنامه هــای تخصصی و توزیع منابع 
را در چهــار چوب شــرح خدمات 
پیوســت با نظر و هماهنگی قرارگاه 

انجام خواهند داد.
وحیــدی خاطرنشــان کــرد: 
کلیه برنامه ها، مکاتبات، جلســات، 
بازدیدها و ... در حوزه های ناوگان و 
تجهیزات مدیریت شهری و روستایی 
که مستلزم اعلام نظر شخص اینجانب 
اســت، از طریق قرارگاه بررسی و در 

صورت تشخیص به اینجانب ارجاع 
خواهد شد.

وی افزود: قرارگاه مسئول ایجاد 
هماهنگــی بین کلیــه رده های تابعه 
و وابســته وزارت کشــور در حوزه 
ناوگان و تجهیزات مدیریت شهری 
و روســتایی بوده و هرگونه مکاتبه یا 
اعلام نظر و یا حضور در جلســات 
و مجامــع رده هــای وزارت متبوع 
)در محــدوده وظایــف آن قرارگاه( 
در مبادی بیرون وزارت می بایســت 
بــا هماهنگــی و تحت اشــراف و 
سیاســت های واحد قــرارگاه انجام 

شود.
براساس این گزارش، ماموریت 
قــرارگاه در حوزه های تعیین شــده 
شــامل اعمــال حاکمیــت، انجام 
مطالعات و تعیین سیاست ها، جذب 
و هدایت منابع، فرهنگ سازی، تامین 
)خریــد داخلی یا خارجی( و توزیع 
تجهیزات مطابق برنامه ها و اولویت ها 
خواهــد بود که باید دو اصل حداکثر 
نمــودن تولیــد داخل و نیــز ایجاد 
 فرصت های شغلی در تصمیم گیری ها 

مد نظر باشد.

رییس جمهوری با تأکید بر اینکه محور کار دولت در بودجه براساس عدالت خواهد بود، گفت: نظام صحیح و عادلانه اختصاص بودجه ها در 
بخش های مختلف کشور و به تناسب ظرفیت ها و نیازها مشکلات اقتصادی کشور را به سمتی پیش خواهد برد که فقر مطلق کاهش یابد.

رییس جمهوری: 

مذاکرات ما بسیجی است

امام جمعه اصفهان 

دوحه محموله ها را پس داد

دوباره قطع شد

اصلا واکسن نزده اند!

رشوه می گیرند

پاسخ سی صفحه ای لاریجانی 

چون گزینش قبول نشدم

استقرار یگان حفاظت میراث 

هسته ای نیست

نماینده ولی فقیه در مازندران با اشاره به آغاز دور جدید مذاکرات برجامی 
گفت: آمریکا از برجام خارج و آن را یکطرفه نقض کرده است؛ با این حال، برای 
ما شرط و شروط می گذارد و تحریم های جدید اعمال می کنند که نشانه وقاحت 
آن است و تصور می کنند مذاکرات پیش روی مانند گذشته خواهد بود. آیت الله 
محمدی لائینی به مســئولان توصیه کرد تا ببینند اگر در برجام مفاد قانونی برای 
برخورد با نقض برجام وجود دارد، از طریق مجامع بین المللی برخورد و پیگیری 
کنند و اگر چنین چیزی در نظر گرفته نشده باشد، خیانت محسوب می شود. امام 
جمعه ساری با عنوان اینکه دوران دیپلماسی ذلت و مذاکرات ذلیلانه گذشته است، 
گفت: امروز مذاکرات ما بســیجی اســت و هرگز مسئولان زیر بار ذلت شرط و 

شروط  تحریمی نخواهند رفت.

طباطبایی نژاد امام جمعه اصفهان با بیان اینکه عزیزان ما در جمعه قبل تجمع 
کردند و همه متوجه کمبود آب شــدند، گفت: طبیعی اســت ادامه دادن کار برای 
منافقان و ضدانقلاب فرصت فراهم می کند و نباید ادامه پیدا می کرد. مشخص است 
که اتفاقات امروز کار کشاورز نیست. امام جمعه اصفهان با بیان اینکه مشکل آب 
به گونه ای نیست که یک روزه حل شود، تصریح کرد: بعضی می گویند صد روز 
از دولت گذشت و کاری نشد، اولا که این دولت وعده ۱۰۰ روزه نداده بود، ثانیا 

چه کسی گفته کاری انجام نشد، سوءمدیریت های قبل یک دفعه جمع نمی شود.

به دنبال حواشی مربوط به صادرات نخل از ایران به قطر، گمرک ایران ضمن 
تایید صادرات صورت گرفته اعلام کرد که این محموله ها برگشت خورده است. 
در مــدت اخیر اخبار متناقضــی در مورد صادرات والبته قاچاق درخت نخل به 
قطر مطرح و گفته شده بود که با توجه به میزبانی قطر در جام جهانی ۲۰۲۲، این 
صادرات، صورت گرفته اســت، هرچند مسئولان مربوطه به صراحت در رابطه 
این موضوع شــفاف سازی نکردند و، اما و اگر هایی وجود داشت، آمار گمرک 
ایران نشان می دهد که این صادرات انجام شده است. طبق توضیحاتی که ارونقی 
-معاون فنی گمرک ایران- اعلام کرده اســت در هفت ماهه اول ســال جاری، 
صــادرات قطعی نخل و نهال خرمــا، بیش از ۶۵۰ تن بوده که از این میزان، ۶۰۰ 
تن نخل و مابقی نهال خرما بوده است. به گفته وی در فاصله مهر تا آبان امسال 
در گمرک منطقه ویژه اقتصادی بوشهر چهار فقره اظهار نامه صادراتی نخل ثبت 
شده که در مجموع ۵۸۸ اصله نخل به وزن ۶۰۰ تن به ارزش ۱۳۶.۱ هزار دلار و 
همگی صادرات به مقصد قطر بوده اســت. اما اعلام ارونقی از این حکایت دارد 
که نخل های صادراتی از ســوی قطر پذیرفته نشده است، وی گفت که با وجود 
صــادرات صورت گرفته تعداد کل نخل های صادره یعنی مجموع ۵۸۸ اصله به 

قطر، به ایران برگشت خورده است.

بر اساس اعلام روابط عمومی شرکت آب منطقه ای یزد، به دنبال گزارش ها 
و بررســی های میدانی انجام شده در منطقه، مشخص شد حوضچه های ۳۲۷ و 
۳۳۰ با لودر تخریب شده و حجم خسارات زیادی را به وجود آورده و آب انتقالی 
بر اثر این اتفاق در حال حاضر قطع اســت. هم اکنون اکیپ های امدادی در حال 
اصلاح حوضچه ها هستند. به نوشته فارس، ساعت ۲ بامداد دیشب برای چندمین 
بار به خط لوله انتقال آب استان یزد در منطقه شرق استان اصفهان تخریب شده 
است. بنا به اطلاعات بدست آمده از ستاد مدیریت بحران استان یزد، تأسیسات 
خط انتقال آب به استان یزد به وسیله لودر آسیب دیده و سه حوضچه انتقالی را 

تخریب کردند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم نرخ واکسیناسیون کرونا در این استان را ۱۵ 
درصد پایین تر از میانگین کشوری دانست و گفت: قم جزو مناطقی است که از 
استعداد بیشتری برای ورود به موج ششم کرونا برخوردار می باشد. محمدرضا 
قدیر: اســتقبال از واکسیناســیون در قم خوب نیست، ۳۰ درصد از مردم استان، 
نخســتین دوز واکســن کرونا را دریافت نکردند، که آمار بسیار بالایی است.۲۰ 
درصد از جمعیت واکســن نزده در قم، افرادی هســتند که دچار تردید هستند 
و باید با روش های مختلف از جمله بســیج محلات، مدارس و شــبکه آموزش 
دانش آموزی آنها را توجیه کنیم، تا آمار واکسیناســیون به بیش از ۸۰ درصد لازم 

برای ایمن سازی جامعه برسد.

رسول قهرمانی نماینده دادستانی تهران در نشست ملی مطالبه گران حقوق و 
قضایی گفت : برخی از مدیران ارز دیجیتال رشوه می گیرند که مدیریت هوشمند 
توانایی ردیابی و کنترل آن را ندارد و پاسخگو نیست که حضور مطالبه گران در 
این بین می تواند در مبارزه با فساد نقش موثر و پر رنگی داشته باشد.اگر مدیریت 
کشور هوشمند سازی شود در بدبینانه ترین حالت می توانیم ۶۰ درصد از فساد را 
جمع کنیم و ۴۰ درصد باقی مانده آن بر عهده ی مطالبان گران است که افشاگری 
و سوت زنی کنند.در داخل کشور قدرت دست خود ماست، اما همچنان خسارت 
می بینیم که یکی از دلایل آن حضور دولتمردانی است که آلوده به فساد و ذی نفع 

هستند و وضع موجود را پدید آورده اند.

پس از آنکه شــورای نگهبان اعلام کرد دلایل رد صلاحیت علی لاریجانی 
را به او اعلام کرده اســت، لاریجانی در متنی تفصیلی به مباحث مطرح از سوی 
شــورای نگهبان پاســخ داده و آن را برای سران قوا و بسیاری از شخصیت های 
سیاســی ارسال کرده است.لاریجانی در متنی که حدود سی صفحه است، سعی 
کرده به همه شــبهات و ســوالات شورای نگهبان پاسخ دهد. او گفته که هرچند 
این قبیل اقدامات دیگر سودی برایم ندارد، باعث اصلاح رویکرد شورا می شود.

حجت الاسلام رفیعی گفت : در شهری رفتم تا برای هزار جوان سخنرانی 
کنم تا نماز بخوانند. گفتم من ســخنرانی نمی کنم خودتان بگویید علت این که 
نماز نمی خوانید چیســت؟ عوامل را گفتند من روی کاغذ آوردم. ۵۰ عامل شد، 
جالب است در این ۵۰ عامل یکی نگفت من خدا را قبول ندارم! یکی گفت برای 
بداخلاقی شما آخوندها و شخصی هم گفت برای اختلاس برخی سیاستمداران 

و شخصی گفت، چون گزینش قبول نشدم!

فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی اصفهان از استقرار یگان حفاظت اداره 
کل میراث استان جنب پل های تاریخی خواجو و سی و سه پل خبر داد. فرمانده 
یگان حفاظت میراث فرهنگی اســتان اصفهان گفت: همراه با همکاران نیروی 
انتظامی و بســیج در بســتر زاینده رود مستقر هستیم و تا این لحظه، اتفاقی برای 
پل خواجو و سی وسه پل نیفتاده است. اجازه نزدیک شدن به پل ها، به کسانی که 
مشکل دارند داده نمی شود و تجمع در فاصله دورتری است.شماری از مردم شهر 
اصفهان برای مطالبه جریان دائمی زاینده رود و تالاب بین المللی گاوخونی، طی 

روزهای اخیر در بستر خشک این رودخانه تجمع کردند.

رئیس سازمان انرژی اتمی ایران تأکید کرد، مذاکرات هشتم آذر در وین، در 
خصوص مسائل هسته ای نیست، بلکه درباره برجام و لزوم پایبندی طرف مقابل 

به تعهدات خود است.

اخبار ویژه ...


